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In the sweeping tradition of "The English Patient," a gripping tale of love and betrayal
set in war-torn Hong Kong In 1942, Will Truesdale, an Englishman newly arrived in
Hong Kong, falls headlong into a passionate relationship with Trudy Liang, a beautiful
Eurasian socialite. But their love affair is soon threatened by the invasion of the
Japanese as World War II overwhelms their part of the world. Will is sent to an
internment camp, where he and other foreigners struggle daily for survival. Meanwhile,
Trudy remains outside, forced to form dangerous alliances with the Japaneseain
particular, the malevolent head of the gendarmerie, whose desperate attempts to
locate a priceless collection of Chinese art lead to a chain of terrible betrayals. Ten
years later, Claire Pendleton comes to Hong Kong and is hired by the wealthy Chen
family as their daughteras piano teacher. A provincial English newlywed, Claire is
seduced by the heady social life of the expatriate community. At one of its elegant
cocktail parties, she meets Will, to whom she is instantly attractedabut as their affair
intensifies, Claire discovers that Willas enigmatic persona hides a devastating past. As
she begins to understand the true nature of the world she has entered, and
long-buried secrets start to emerge, Claire learns that sometimes the price of survival is
love.
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评论

最后觉得有点像已经决定Trudy会死所以才牵强的写死的。不过总的来说是本好书

-----------------------------
虎头蛇尾，结局写得乱七八糟。感情线写得很糟糕……

-----------------------------
I've made a horrible decision to read this book. I don't like the
characters，人物没有明显的个性; the setting is
dull，一口气平淡陈述到结尾的样子，明明是个可以写的很好的故事。想写战争又写不
好，想写爱情故事，我又没看到双方的interaction，就。。。我真的是给跪了。。。实
在看不下去。。不过作者在最后的Q&A环节说整个故事都是自己凭空想出来的，我也就
不怪她了。就这么点水平。。难道怪我看的心塞吗。。。。_(:зゝ∠)_
。。对不起作者，我欣赏不来。。

-----------------------------
非常喜欢，头一次图书馆借来看完想买一本收藏的。叙事很像毛姆+包法利+ Crazy Rich
Asia。

-----------------------------
标一本突然想起的小时候看过的书，豆瓣怎么没有中文版啊

-----------------------------
战争扭曲一切...

-----------------------------
真是近期读过最无力的书。从头铺陈到尾，想加入战争的历史元素却与故事主线交错得
很无力，除了了解了一点点香港在殖民期间的状况意外，故事本身实在比较空虚。

-----------------------------
故事背景发生在香港 看到熟悉的地名再对比现在
难以想象二战时候的人们经历的大起大落 再次走过这些地方的时候



并不只是看到美景和生活 更是感概时光变迁 物是人非

-----------------------------
描写抗战前后在香港生活的英国人群体的故事。在战争的大背景下却淡淡的写出那些身
不由己和颠沛流离。
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书评

《鋼琴教師的情人》試讀本的封底有著一句斗大的標語寫著：「張愛玲創造了傾城之戀
，李倫京卻毀滅了它！」閱讀的過程中，這句話不斷縈繞在我的腦海，揮之不去。究竟
是什麼樣的作品膽敢跟張愛玲（1920-1995）膾炙人口的經典之作相提並論？我所好奇
的不只於此，還有這兩部著作到底...  

-----------------------------
必须要承认，我在拿到这本书的时候，港版的封面我实在是不喜欢。甚至觉得有些低俗
。可是，就是在这种情绪下，我开始了一页一行的阅读。
那旧时代的香港是那么的吸引我，那女人的对生命的渴望，激情的渴望，这个无法掌握
的男人的渴望，以及他背后的秘密的渴望，深深的把我套牢...  
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